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 141الـانتخاب الرئيس ونواب الرئيس للجمعية العامة  .1
 

 في طلبات إدراج بند طارئ في جدول أعمال الجمعية العامةالنظر  .2
 

 الإقليميتعزيز القانون الدولي: الأدوار والآليات البرلمانية، ومساهمة التعاون موضوع حول  المناقشة العامة .3
 

  لصحةا في لحق: دور البرلمانات في ضمان ا2030التغطية الصحية الشاملة بحلول عام  .4
 (للديمقراطية وحقوق الإنسان)اللجنة الدائمة 

 للسلم والأمن الدوليين؛ وللتنمية المستدامة، والتمويل، والتجارة؛ ولشؤون الأمم المتحدة  تقارير اللجان الدائمة .5

للاتحاد  143في الجمعية العامة الـ للديمقراطية وحقوق الإنسانللجنة الدائمة  الموافقة على البند الموضوع .6
 البرلماني الدولي وتعيين المقررين

 

 تعديلات على النظام الأساسي للاتحاد البرلماني الدولي وقواعده .7
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Agenda of the 141
st

 Assembly 

 
 
1. Election of the President and Vice-Presidents of the 141

st
 Assembly 

 

2. Consideration of requests for the inclusion of an emergency item in the 
Assembly agenda 

 

3. General Debate on the theme Strengthening international law: Parliamentary 
roles and mechanisms, and the contribution of regional cooperation 

 

4. Achieving universal health coverage by 2030: The role of parliaments in 
ensuring the right to health 
(Standing Committee on Democracy and Human Rights) 

 

5. Reports of the Standing Committees on Peace and International Security; 
Sustainable Development, Finance and Trade; and United Nations Affairs 

 
6. Approval of the subject item for the Standing Committee on Democracy and 

Human Rights at the 143
rd

 IPU Assembly and appointment of the Rapporteurs 
 
7. Amendments to the IPU Statutes and Rules 
 

 
 


